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Voor de opening vergadering wordt, zoals gebruikelijk, het ismuslied gezongen. 133 

Max Hoofwijk opent de vergadering om 20:05 met de feitjes. 134 

 135 

Mededelingen 136 
Er is een ingekomen stuk van Malu Verkuil. Deze wordt voorgelezen door Malu Verkuil. De 137 

papieren voor de oprichting van het PvP zijn nagenoeg rond, de vergadering en oprichting 138 

vinden als het goed is volgende week plaats. 139 

 140 

Punt 4: Vaststellen Notulen  41
ste

 ALV der studievereniging ismus  141 
Pagina 2 142 

Roel Meijer heeft een vraag over regel 41, daar staat namelijk dat de motie niet doorgestuurd 143 

is omdat deze te laat binnen was. Ondanks dat deze laat was, is het slim en handig om het de 144 

volgende keer wel door te sturen. 145 

 146 

Pagina 4 147 

Thom Dijkstra heeft een opmerking over regel 169, namelijk dat het minder dwingend 148 

genoteerd mag worden.   149 

 150 

Pagina 6 151 

Thom Dijkstra heeft hier dezelfde opmerking als over regel 169.  152 

 153 

Pagina 7 154 

Thom Dijkstra vraagt of in regel 303 voor de leesbaarheid nog erbij gezet mag worden dat het 155 

gaat om het opstappen van een bestuurslid.  156 

 157 

Punt 5: Stemming notulen 41
ste

 ALV der studievereniging ismus 158 
Per acclamatie worden de notulen om 20:14 aangenomen.  159 

 160 

Punt 6: Voorstellen kandidaten 161 
Malu Verkuil en Laura Maas Brieven niet in HR, eerst evalueren voordat het bij volgende 162 

procedure.  163 

Thom: bestuur bij wissel voorstel voor veranderingen van verkiezingsprocedure. Discussie 164 

vorige keer was opdracht voor bestuur om een voorstel te doen, moet nog besloten worden 165 

dus. 166 

Max Hoofwijk vraagt of iedereen het ermee eens is om een pauze na Daniëlle Flonk te doen? 167 

ALV stemt in.  168 

 169 

Eerste kandidaat: Maren Backbier 170 
De ingezonden motivatiebrief wordt voorgelezen door Jip Mennen.  171 

 172 

Maren Backbier geeft aan dat ze 19 jaar is en uit Simpelveld komt. Ze wil solliciteren voor 173 

twee functies. Het meeste van haar motivatie staat in de voorgelezen motivatiebrief. Ze heeft 174 

gesolliciteerd voor de functie van penningmeester en de functie van commissaris externe 175 

betrekkingen. Penningmeester heeft hierbij haar voorkeur. Ze wil benadrukken dat ze vooral 176 

bestuurslid wil worden en dat alle functies leuk zijn en positieve kanten hebben waarvan ze 177 

denkt dat ze iets kan betekenen en waar ze zich voor wil inzetten. Ze geeft aan dat de functie 178 

van secretaris haar het minst ligt. Ze heeft dit jaar de fondsenwervingcommissie en de 179 

feestcommissie gedaan en heeft dit met veel enthousiasme en plezier gedaan. Ook vooral in 180 

de fondswervingcommissie veel ervaring opgedaan en daarom wil ze ook commissaris 181 

externe betrekkingen worden. De functie van penningmeester denkt ze zich echter meer 182 
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gekwalificeerd voor te achten, omdat ze ook op de middelbare school verantwoordelijk is 183 

geweest voor de kas en een reis. Dit is natuurlijk wel op een wat kleinere schaal, maar ze 184 

heeft hier ervaring opgedaan in het zijn van penningmeester. Ze wil zich graag inzetten voor 185 

de vereniging en voelt zich verantwoordelijk voor de taken die ze krijgt en wil deze dan ook 186 

goed uitvoeren. De fondswervingcommissie heeft ze altijd met veel plezier gedaan, het was 187 

een geliefd project van Steven Jonis en ze was blij daar onderdeel van uit te maken. Ondanks 188 

enige twijfel of ze de gestelde doelen zouden  halen, zijn ze zelfs over het bedrag heen 189 

gegaan. Binnen de vereniging wil Maren veel meer leden betrekken bij ismus, niet zozeer de 190 

actieve leden maar wel de opkomst bij activiteiten vergroten. Ook wil ze de rol van de sociale 191 

media vergroten. Daarnaast wil ze niet alleen de kwaliteit, maar ook de kwantiteit bij 192 

activiteiten verhogen. Ook wil ze meer doen aan terugkoppeling, na bijvoorbeeld lezingen en 193 

wil ze meer contact met de zusterverenigingen om ook landelijk activiteiten te organiseren op 194 

een groter niveau. Hierbij denkt ze niet alleen aan formele activiteiten, maar ook informele 195 

activiteiten. Ze wil nogmaals benadrukken dat ze vooral heel graag een bestuursfunctie wil. Er 196 

kunnen nog een aantal dingen verbeterd en voortgezet worden, zoals ze genoemd heeft, en ze 197 

wil hier graag aan bijdragen.  198 

 199 

Max Hoofwijk geeft de ALV gelegenheid om vragen te stellen. 200 

 201 

Malu Verkuil vraagt zich af hoe Maren denkt de sociale media meer te betrekken, aangezien 202 

leden ook actief moeten zijn op de sociale media. Maren Backbier geeft aan dat ze vanaf de 203 

eerste dag de sociale media belangrijk wil maken en wil laten zien dat ismus daar ook 204 

bereikbaar op is. Ook wil ze extra informatie over evenementen verspreiden via sociale 205 

media. 206 

Laura Maas geeft aan dat het knap is hoe Maren het spits heeft afgebeten. Ze vraagt zich af of 207 

Maren haar BSA al binnen heeft? Maren Backbier antwoordt dat dit nog niet het geval is, 208 

maar dat ze hard haar best gaat doen om dit wel te halen. Laura Maas vraagt zich af hoeveel 209 

punten Maren op dit moment heeft? Maren Backbier reageert dat ze nog 3 vakken moet halen, 210 

maar dat ze verwacht dat ze het wel gaat halen. Laura Maas wil weten hoe Maren denkt over 211 

studievertraging in het bestuursjaar. Maren Backbier geeft aan dat ze weet dat ismus veel tijd 212 

inneemt, maar dat ze er een goede balans in kan vinden. Realistisch is om te denken dat je niet 213 

alle vakken kunt halen, ze wil zichzelf een zo goed mogelijk doel zetten en dat dan halen. 214 

Laura Maas hoopt dat dit genoeg is voor de bestuursbeurzen, maar heeft er alle vertrouwen in. 215 

Malu Verkuil heeft een vervolgvraag over het BSA, het is zo dat je nog steeds bestuur mag 216 

zijn van ismus ondanks dat je de studie niet volgt, wat gaat Maren doen als de BSA niet lukt? 217 

Maren Backbier geeft aan dat ze niet denkt dat het niet lukt, maar anders zou ze gaan praten 218 

met de rest van haar kandidaatsbestuur. Ze is niet in de situatie, maar ze is niet iemand die 219 

snel opgeeft. Malu Verkuil vraagt zich af wat de intentie is, aangezien dat het belangrijkste is. 220 

Maren Backbier denkt dat het dan het beste is om op te geven, aangezien dat voor de 221 

vereniging beter is en de lasten voor de andere bestuursleden beperkt. Ze zou dit wel heel 222 

jammer vinden.  223 

Steffen Westerburger geeft aan dat hij het goed vindt dat Maren hier staat. Hij vraagt zich af 224 

wat Maren zou doen als ze één van de twee opgegeven functies niet krijgt. Maren Backbier 225 

geeft aan dat alle functies goede kanten hebben en dat ze zich, ook al is het niet de functie van 226 

haar voorkeur, maximaal in zal zetten. Steffen Westerburger vraag zich af of Maren het durft 227 

te zeggen als ze een functie niet zou willen doen omdat die niet bij haar past. Maren Backbier 228 

geeft aan dat één functie is die ze liever niet zou willen, maar als het niet anders kan dan zou 229 

ze die accepteren. Roel Meijer vraagt welke functie dit is. Maren Backbier stelt dat dit de 230 

functie van secretaris is. Ze heeft, na de sollicitatie te hebben ontvangen, ook nog met Roel 231 
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Gremmen gepraat en daaruit kreeg ze niet de indruk dat het de functie is die bij haar past. Ze 232 

verontschuldigt zich aan Roel Gremmen. 233 

Thom Dijkstra stelt dat Maren in haar brief ook aangeeft dat ze wil professionaliseren, hoe wil 234 

ze dit gaan doen? Maren Backbier geeft aan dat ze veel contact heeft gehad met bedrijven 235 

vanuit de fondswervingcommissie, maar dat dit nog uitgebreider kan. Daarnaast is het goed 236 

om ook te proberen donateurs naar de vereniging te halen.  237 

 238 

Tweede kandidaat: Dyon Bambacht 239 
Dyon Bambacht geeft aan dat hij 19 jaar is en uit het mooie Brabant komt. Hij heeft het 240 

afgelopen jaar plaats genomen in de fondswervingcommissie en was vaak te vinden op de 241 

ismuskamer. Zijn visie is vooral gericht op de leden, de kamer is de leidende rol. Hier moeten 242 

mensen zich thuis voelen, het huiskamergevoel is heel belangrijk. Het IAPSS, moet opnieuw 243 

worden opgebouwd en het nieuwe bestuur kan daar een leidende rol in gaan spelen en 244 

hetzelfde geldt voor het PvP. Het is primair voor de voorzitter, maar ook als bestuurslid erg 245 

belangrijk. Hij geeft aan dat hij het PiP congres helaas heeft gemist, maar dat hij de PiP-246 

commissie zeker zal gaan ondersteunen wanneer hij bestuurslid is. Hij solliciteert voor 247 

penningmeester omdat hij ervaring heeft met boekhouden en lang heeft getwijfeld om 248 

accountancy te gaan doen. Hij heeft de drang om door te blijven gaan totdat alles klopt en de 249 

begroting sluitend is. Daarnaast solliciteert hij voor secretais omdat hij graag op de 250 

achtergrond werkt, wat beide functies zijn. Daarnaast vindt hij contact met de leden ook heel 251 

belangrijk, zeker als bestuurslid.  252 

 253 

Max Hoofwijk geeft de gelegenheid aan de ALV om vragen te stellen. 254 

 255 

Elma Meijboom geeft aan dat ze het top vindt dat hij hier staat. Ze heeft een vraag over zijn 256 

visie, want op een bepaald moment spreekt hij over de eerstejaars als basis voor de 257 

vereniging. Daarna benadrukt hij dat de ouderejaars nodig zijn voor continuïteit. Hoe spreek 258 

je die groep aan, nu alleen veel gesproken over een potentiële groep. Dyon Bambacht geeft 259 

aan dat de eerstejaars degenen zijn die ismus nog niet kennen en dat zij een kennismaking 260 

moeten krijgen en erbij getrokken moeten worden. Ouderejaars hebben ervaring en kennen de 261 

studie, kunnen de vereniging vooral helpen bij commissiewerk, bijvoorbeeld de reis wordt 10 262 

keer zo moeilijk als er geen ervaren mensen in de reiscommissie zitten. Ook wil hij af en toe 263 

specifieke activiteiten voor ouderejaars gaan organiseren.  264 

Maud Gorissen heeft een vraag over de reis, wanneer je penningmeester bent heb je best veel 265 

stress. Kan Dyon dit aan en denkt hij nee te kunnen zeggen tegen rare plannen van de 266 

commissie? Dyon Bambacht geeft aan dat hij verwacht dit aan te kunnen. Hij heeft echter niet 267 

dit soort situaties meegemaakt, maar heeft wel de verhalen van Jip Mennen en Roel Meijer 268 

gehoord. Hij geeft daarnaast aan dat hij met overleg wel kan zeggen dat iets niet of wel kan.  269 

Bas Oosting vraagt hoe Dyon het huiskamergevoel definieert? Dyon Bambacht geeft aan dat 270 

hij wil zorgen dat iedereen welkom is en dat de drempel zo laag mogelijk gehouden wordt. 271 

Malu Verkuil heeft twee vragen, de eerste gaat over het IAPSS en het PvP. Dyon heeft het 272 

hier namelijk veel over, maar het past niet direct bij zijn functievoorkeur, hoe denkt hij als 273 

algemeen bestuurslid bij te kunnen dragen aan het PvP en het IAPSS? Dyon Bambacht geeft 274 

aan dat het inderdaad primair voor de voorzitter is, maar dat hij ondersteunend aan de 275 

voorzitter zijn bijdrage kan leveren. Ook gaat hij naar Montenegro.  276 

Malu Verkuil vraagt wat de gemeenschappelijke kerncompetentie is die je nodig hebt voor 277 

een functie op de achtergrond? Dyon Bambacht geeft aan dat je  bij beide functies secuur 278 

moet zijn en veel achter de computer zit. 279 
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Roel Meijer vraagt of Dyon ook andere functies wil doen die meer op de voorgrond zijn? 280 

Dyon Bambacht geeft aan dat de functies waarvoor hij heeft gesolliciteerd het beste bij zijn 281 

persoon passen, maar dat hij zich voor elke andere functie ook 100% zal inzetten. 282 

Laura Maas vraagt of Dyon al ervaring heeft met het bijhouden van een website en wat hij 283 

denkt te gaan veranderen? Dyon Bambacht geeft aan dat hij informatica heeft gehad en kennis 284 

heeft van veel programma’s. Hij wil vooral proberen om de site actief te houden en sneller 285 

ook verslagen te plaatsen en foto’s erop te zetten. Laura Maas vraagt of het doel dus is om 286 

meer leden naar de site te krijgen? Dyon Bambacht antwoordt hier bevestigend op. 287 

 288 

Malu Verkuil vraagt zich af wat Dyon preventief gaat doen om ervoor te zorgen dat de 289 

ismuskamer en de sfeer na de verhuizing naar het Gymnasion behouden blijven. Dyon 290 

Bambacht geeft aan dat de sfeer het belangrijkste is en dat je, wanneer je in het nieuwe 291 

gebouw komt, een kamer houdt dat je dan vanzelf de sfeer wel weer kunt creëren.  292 

 293 

Kandidaat 3: Booike During 294 
Booike During geeft aan dat ze gisteren de Heraut las waar een interview in stond met Guusje 295 

Ter Horst, die zei dat je je eigen lijn moest volgen. Hier kon ze zich heel erg in vinden. Veel 296 

mensen zullen zich namelijk afvragen wie Booike During is. Ze geeft aan dat ze 18 jaar is en 297 

eerstejaars politicologie, uit het dorpje Losser in Twente. Ze heeft drie belangrijke punten, de 298 

ouderejaars, professionelere uitstraling en toegankelijkheid. Het eerste punt wil ze bereiken 299 

door in gesprek te gaan met de ouderejaars. Het kan grootschaliger en ze wil ouderejaars de 300 

kans geven om te laten zien wat ze willen, het ismusgevoel wil ze laten leven. Bij 301 

professionaliteit gaat het om de kleine dingen die ismus beter maken, zo wil ze geen 302 

facebookrapes meer en wil ze de communicatie tussen het bestuur en de leden beter laten 303 

verlopen. Het derde is de sfeer binnen ismus, er bestaat een groep die ismus niet prettig vindt 304 

en zij is daar zelf onderdeel van. Daar ligt dan ook de motivatie waarom ze kandidaat is voor 305 

het bestuur, ook deze groep moet zich thuis voelen binnen ismus. Door op haar te stemmen 306 

zet je daarmee de eerste stap naar een open karakter van ismus.  307 

In haar motivatiebrief heeft ze uiteengezet wat haar ervaringen zijn met de scouting. Ze is drie 308 

jaar leiding geweest bij de welpen, heeft kasbeheer gedaan, groepsleiding, secretaris en heeft 309 

commissies geleid. Ze heeft dus ervaring en dat kan haar van pas komen. Ze wil ismi 310 

beschouwen als haar welpjes. Ze neemt graag taken en verantwoordelijkheden op zich en 311 

ondanks dat mensen haar als een laatkomer kennen, belooft ze dat ze sowieso op tijd zal zijn 312 

bij door haar georganiseerde activiteiten.  313 

Een andere kwaliteit van haar is dat ze sociaal is, niet bang om op mensen af te stappen en 314 

staat graag voor iedereen klaar met hetzelfde enthousiasme wat ze ook heeft laten zien op de 315 

reis, het kennismakingsweekenden en bij andere activiteiten. Ze is ook stressbestendig en 316 

werkt graag organisatorisch.  317 

 318 

Steffen Westerburger vraagt zich af wat Booike qua professionaliteit wil verbeteren, wat is er 319 

op dit moment kapot en wat moet er gerepareerd worden. Daarnaast over het betrekken van 320 

ouderejaars, hij wil ter reflectie meegeven dat ismus een toekomstpoort is. Booike During 321 

stelt dat er niet per se iets kapot is aan ismus, maar dat enkele zaken wat soepeler en strakker 322 

kunnen. Zo wil ze geen facebookrapes en wil ze een prikbord voor commissies en bestuur 323 

waardoor de planning wat duidelijker is.  324 

Steffen Westerburger vraagt zich af hoe het komt dat een groep mensen zich niet thuis voelt 325 

bij ismus. Wie er ook in het bestuur komt, het is sowieso onwenselijk dat dit het geval is. 326 

Booike During geeft aan dat het lastig is om de vinger op het probleem te leggen, 327 

bijvoorbeeld bij haar introductiegroepje is het zo dat ze niet de toegankelijkheid van de 328 

ismuskamer voelen en daarom komen ze ook minder snel naar activiteiten die georganiseerd 329 
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worden. Hoe dat komt is lastig te vertellen. Volgens sommigen heerst het gevoel dat er een 330 

bepaald slag volk bij ismus komt, een groepje wat vooral één bepaalde groep aanspreekt. Een 331 

stem op haar is een stem voor een breder ismus. 332 

Steffen Westerburger wil ook meegeven aan de ALV dat iedereen zich moet realiseren dat 333 

wanneer de kamer vol is, dat deze dan ook echt vol is. Je moet niet de ambitie hebben om 334 

iedereen aan te spreken, want mensen houden van het pick and choose principe. Het is dus 335 

een leuk streven, maar mensen moeten zich hier niet op blind staren. 336 

Malu Verkuil vraagt of Booike dit jaar een commissie heeft gedraaid? Booike During geeft 337 

aan dat ze de excursiecommissie heeft gedaan. Malu Verkuil vraagt zich af hoe goed Booike 338 

ismus kent, aangezien ze wil proberen om opnieuw tegen de uitstroom van ouderejaars in te 339 

gaan. Booike During geeft aan dat ze bij meerdere activiteiten aanwezig is geweest, en erkent 340 

dat ze nog bepaalde dingen moet leren maar ze heeft haar punten opgesteld vanuit meningen 341 

van anderen en haar eigen mening. Er is een groep ismi die wel ismi zijn maar niet in de 342 

ismussferen vallen en dit geldt ook voor ouderejaars. Malu Verkuil geeft aan dat in haar 343 

bestuur ook iemand zat die ismus niet goed kende en het hem ook zwaar is gevallen ondanks 344 

zijn leergierigheid. Ze wil Booike dus meegeven dat ze goed moet realiseren waar ze aan 345 

begint. Je leert een vereniging niet zo snel kennen en je moet bij ismus geen gouden bergen 346 

voor de toekomst beloven. Booike During geeft aan dat ze ismus wel kent, maar dat ze nog 347 

meer lering moet trekken vanuit de geschiedenis.  348 

Felix Verhagen geeft aan dat het leuk is om mensen te betrekken bij ismus, maar daarin zit 349 

ook kritiek. Booike is namelijk niet vaak aanwezig geweest bij colleges en dan is het dus 350 

moeilijk om uit te dragen dat je bestuurslid van de opleiding Politicologie bent. Booike 351 

During geeft aan dat ze bepaalde persoonlijke moeilijkheden heeft gehad en dat ze niet laks is. 352 

Ze heeft wel tentamens gehaald en ze kent wel meer medestudenten die ook nooit bij colleges 353 

komen.  354 

 355 

Elma Meijboom geeft aan dat ze de inzet en het enthousiasme van Booike bewondert. Echter, 356 

besturen bij een organisatie is anders aangezien je geen ALV hebt die plannen kan 357 

‘dwarsbomen’. Hoe denkt Booike om te gaan met frustraties als speerpunten niet gehaald 358 

kunnen worden? Booike During geeft aan dat haar speerpunten ook uit ismi voortkomen. Je 359 

bestuurt een vereniging met de leden en voor de leden, dat weet ze goed en daar kan ze ook 360 

rekening mee houden. Ze gaat zich volledig inzetten voor haar ideeën, en als deze niet 361 

doorgaan dan gaat ze nieuwe speerpunten verzinnen. 362 

Tom Groot Haar geeft aan dat hij het raar vindt dat Booike voor het bestuur van ismus 363 

solliciteert, aangezien ze zelf aangeeft dat ze zich bij ismus niet thuisvoelt. Booike During 364 

geeft aan dat die groep zich wel thuis wil voelen bij ismus en dat zij daarvoor staat. Anne 365 

Benning vraagt hoe Booike ervoor gaat zorgen dat ze niet te veel taken op zich neemt? 366 

Booike During geeft aan dat ze zich weliswaar snel wegcijfert, maar dat ze zich ook moet 367 

richten op een functie en het bijbehorende takenpakket. Ze zal wel extra waken voor dit 368 

zwakke punt.  369 

Pieter Postma geeft aan dat Booike zegt dat ze zich actief wil inzetten voor ismus. Nu heeft 370 

hij samen met Booike in de excursiecommissie gezeten, maar toen het even niet lukte hoorde 371 

hij niets meer van Booike. Ook met de excursie naar Den Haag liet ze niets van zich horen en 372 

dat is dan toch raar dat wanneer ze niet in de spotlights staat dat ze dan niet gemotiveerd is, 373 

maar dat ze nu in het openbaar, in de spotlights, wel aangeeft dat ze gemotiveerd is. Booike 374 

Duirng geeft aan dat dit deels kwam door de communicatie en deels door persoonlijke 375 

omstandigheden. Ze kan zich nog herinneren dat ze wel iedereen aanspoorde maar dat er 376 

vanuit de rest van de commissie geen reactie kwam. Er was veel miscommunicatie en dat is 377 

spijtig. Bij de excursie naar Den Haag waren er best veel mensen die ermee bezig waren, dus 378 

ze had niet het gevoel dat ze nodig was.  379 
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 380 

Joseph Dommeck geeft aan dat Booike zich profileert als buitenstaande en dat iedereen weet 381 

dat het moeilijk kan zijn als buitenstaander in het bestuur, wat denkt Booike toe te kunnen 382 

voegen aan het bestuur? Boioke During geeft dat ze veel contact heeft met ismi die op de 383 

kamer komen en veel met ismi die niet op de kamer zitten. Hierdoor kan ze een sleutelpositie 384 

innemen.  385 

Thom Dijkstra vraagt of Booike haar BSA al binnen heeft? Booike During geeft aan dat ze 386 

nog één vak moet halen.  387 

 388 

Kandidaat 4: Daniëlle Flonk  389 

 390 
Daniëlle Flonk geeft aan dat ze derdejaars student is en dat ze volgend jaar aan de master 391 

internationale betrekkingen gaat beginnen. Ze zou graag zitting willen nemen in het bestuur 392 

en ze ambieert de functies van secretaris en penningmeester. Van al deze kandidaten is ze de 393 

enige met de functie secretaris en ze is ook de enige uit een andere jaarlaag. Mede door haar 394 

mentorouderschap is ze meer betrokken geraakt bij ismus. Ze stelt dat haar visie vooral is om 395 

studenten te helpen met hun studievoortgang, aangezien ze ervaring heeft in de studie en met 396 

de vakken. Ook wil ze mensen die stage willen doen in contact brengen met andere mensen 397 

die dit al hebben gedaan. De nadruk ligt dus op voorlichten. Een toegankelijk ismus is ook 398 

heel belangrijk, er zijn veel leden actief betrokken en dat moet ook zo blijven. Ze geeft aan 399 

dat ze met name ook veel ouderejaars en masterstudenten wil enthousiasmeren. Dit wil ze 400 

doen door te vragen of ze ook in commissies zitting willen nemen. Ze wil het brede scala aan 401 

activiteiten voortzetten en zorgen dat er meer excursies komen dit jaar. Ook wil ze een 402 

uitwisselingscommissie opstarten, misschien in combinatie met IAPSS. Het onderscheid 403 

tussen haar en de andere kandidaten ligt, volgens Daniëlle Flonk, aan het feit dat ze een 404 

bekend gezicht is binnen alle jaarlagen omdat ze derdejaars is. Secretaris lijkt haar het leukste 405 

omdat ze het belangrijk vindt dat de communicatie tussen bestuur en leden goed gaat. 406 

Daarnaast is het ook belangrijk om binnen het bestuur te blijven communiceren. 407 

Penningmeester heeft vooral haar voorkeur omdat het haar leerzaam en interessant lijkt. Ze 408 

denkt dat het best te verenigen is met haar master. Ze is ervaren, gemotiveerd, kent veel 409 

mensen en ze is de enige die voor secretaris gaat.  410 

 411 

Jeroen Hellebrekers is benieuwd hoe Daniëlle de combinatie tussen de master en het bestuur 412 

ziet, aangezien de master veel meer werk is dan een bachelor. Zeker bij de functie van 413 

penningmeester die best intensief kan zijn. Daniëlle Flonk geeft aan dat een master bij haar 414 

juist goed werkt samen met een bestuursfunctie, omdat ze dan vaker op de universiteit is en 415 

dus vaker dingen kan doen voor ismus. Daarom wil ze ook juist secretaris, aangezien je niet 416 

veel afspraken hebt en meer zelf in kunt delen. Ook vindt ze het niet erg om vertraging in haar 417 

studie op te lopen, besturen staat op 1. Jeroen Hellebrekers vraagt zich af hoe ze dan het 418 

gezicht kan zijn en aanwezig kan zijn op de ismuskamer? Daniëlle Flonk verwacht dat ze ook 419 

kan studeren in de bestuurskamer en dat ze in de pauzes sowieso aanwezig kan zijn. Haar 420 

rooster kent ze nog niet, maar ze verwacht dat er genoeg gaten zijn.  421 

 422 

Malu Verkuil heeft een grote zorg. De ALV kiest een algemeen bestuurslid en de master 423 

internationale betrekkingen aan deze universiteit is een van de zwaarste masters die er op dit 424 

moment zijn in Nederland. Daniëlle Flonk geeft aan dat ze de enige is die gaat voor secretaris 425 

en dat ze alles gehaald heeft en dus nominaal loopt. Malu Verkuil vraagt of Daniëlle bereid is 426 

om twee jaar over haar master te doen? Daniëlle Flonk geeft aan dat dit een mogelijkheid is, 427 

wanneer het bestuursjaar te druk is. Malu Verkuil vraagt wat de reden is dat ze toch een 428 

bestuursjaar wil gaan doen terwijl alles zo goed loopt. Daniëlle Flonk geeft aan dat ze heel 429 
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gedreven is om het nu te doen, en omdat ze nominaal loopt kan ze het zich juist permitteren. 430 

Dit is ook haar laatste kans, aangezien ze het na een master niet meer gaat doen. Malu Verkuil 431 

geeft aan dat haar zorgen weg zijn.  432 

 433 
Steffen Westerburger wil Daniëlle iets meegeven. Hij vindt het knap dat ze hier staat en 434 

waardeert haar enthousiasme, maar vraagt zich af of het verstandig is. Het kan namelijk een 435 

lijdensweg worden om én een bestuur, én een master te gaan doen. Hij raadt Daniëlle aan te 436 

praten met mensen als Bertjan Verbeek of andere masterstudenten. Het gaat namelijk enorm 437 

lastig worden en hij denkt dat het eigenlijk niet te doen is. Het lijkt hem verstandiger dat 438 

Daniëlle verder gaat op het pad dat ze ingeslagen is en nu een grote commissie, zoals de 439 

reiscommissie, gaat doen. Dit is dan ook makkelijker in te passen in het masterprogramma.  440 

 441 

Bas Oosting vraagt of het bestuur voor Daniëlle is om haar CV te boosten? Of heeft ze nog 442 

wat andere dingen naast haar studie gedaan? Daniëlle Flonk geeft aan dat ze een minor cicam 443 

heeft gedaan en nu Marokkaans en Japans aan het doen is. Daarnaast heeft ze de 444 

lezingcommissie en uitwisselingscommissie bij ismus gedaan. Ze heeft dus wel wat dingen 445 

gedaan ernaast, maar wil nu gewoon meer toevoegen. 446 

 447 

Malu Verkuil heeft nog een inhoudelijke vraag. Daniëlle geeft namelijk in haar brief aan dat 448 

ze haar als doel stelt om mensen voor te lichten. Malu ziet dit echter als een taak van de 449 

studieadviseur, ismus zorgt juist voor verdieping en verbreding van de studie. Daniëlle geeft 450 

weliswaar aan veel contact te hebben met de jaarlagen, maar Malu vraagt zich af wat daarmee 451 

bereikt kan worden. 452 

Daniëlle Flonk geeft aan dat het voor veel eerstejaars onduidelijk is wat ze met de studie gaan 453 

doen. Ze heeft veel mensen gesproken over keuzeruimte en het blijft wel een 454 

studievereniging, de studiecarrière verbreden is ook een positieve toevoeging. Laura Maas 455 

vraagt of Daniëlle dit als kerntaak ziet. Daniëlle Flonk geeft aan dat er wel voorlichtingsdagen 456 

zijn, maar dat het wel belangrijk is om ze voor te lichten. Laura Maas vraagt of Daniëlle dit 457 

dus als een kerntaak ziet? Daniëlle Flonk antwoordt hier bevestigend op.  458 

Malu Verkuil geeft aan dat advies geven wel goed is, maar het moet wel in samenspraak met 459 

de studieadviseur want die is gekwalificeerd om advies te geven. Zij ziet het niet als een 460 

kerntaak van een bestuurslid van ismus. Daniëlle Flonk geeft aan dat het haar gaat om het 461 

bewust maken van mogelijkheden, voor verdere informatie verwijst ze de leden naar de 462 

studieadviseur.  463 

 464 

Tom Groot Haar vraagt of Daniëlle ook een andere functie dan de functies van haar voorkeur 465 

zou accepteren? Daniëlle Flonk antwoordt hier bevestigend op, al lijkt het haar niet verstandig 466 

in verband met de tijd die ze kan investeren in een bestuursjaar. 467 

 468 

Niels Folgers geeft aan dat Daniëlle nu heel enthousiast overkomt, maar dat ze tijdens de reis 469 

niet echt enthousiast was. Hij vraagt zich af hoe dit kan? Daniëlle Flonk geeft aan dat ze wel 470 

enthousiast was op de reis. 471 

 472 

Max Hoofwijk geeft aan dat er na deze kandidaat pauze is en wil deze dus nu gaan houden. 473 

Hij roept iedereen die weggaat op zich te melden bij de secretaris voor het overzicht en vraagt 474 

iedereen om de glazen mee te nemen. Hij geeft aan dat er 10 minuten pauze is. Hij doet dit om 475 

21:47. 476 

 477 

Max Hoofwijk heropent de vergadering om 22:02. 478 

 479 
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Steffen Westerburger heeft een punt van orde, hij vraagt iedereen wat bondiger te zijn. Hierbij 480 

kijkt hij ook naar de klok. Tevens geeft hij aan dat hij zich er zelf ook aan gaat houden.  481 

 482 

 483 

 484 

Kandidaat 5: Remco Frank 485 
 486 

Remco Frank geeft aan dat hij het leuk vindt dat iedereen er is. Hij is 20 jaar en eerstejaars 487 

Politicologie. Zijn motivatie is dat hij tijdens de intro en vlak erna goed kennis heeft kunnen 488 

maken met ismus en meteen enthousiast was. Hij heeft het afgelopen jaar in Unit-P gezeten en 489 

in de debatcommissie (vanaf januari). Hij heeft op de kamer met veel mensen gesproken en 490 

kwam er toen achter dat hij meer wilde doen voor ismus. Hij heeft als voorkeursfuncties 491 

commissaris intern en penningmeester. De redenen staan grotendeels in de brief, wel wil hij 492 

benadrukken dat hij mensen goed kan motiveren met enthousiasme. Hij heeft op de 493 

middelbare school enkele vakken gevolgd die handig kunnen zijn bij het uitoefenen van de 494 

functie penningmeester. Hij heeft er dus een beetje ervaring mee en vindt het leuk om te doen. 495 

Zijn visie is dat iedereen aangesloten moet blijven bij ismus en mensen die niet actief zijn wil 496 

hij erbij gaan betrekken. De eerstejaars moeten de vereniging voortzetten dus zij zijn heel 497 

belangrijk. Ook ziet hij enkele verbeteringen in bijvoorbeeld de site. Hierbij denkt hij aan 498 

onder andere het plaatsen van verslagen over activiteiten. Zo kunnen sponsors ook zien wat er 499 

wordt georganiseerd en hoe succesvol het is. Ook een activiteit zoals de excursie naar Den 500 

Haag moet vaker gebeuren. Hij ziet een 50/50 verhouding qua formeel-informeel. Dit is 501 

echter wel een streven, geeft hij aan, hier hoef je je niet op vast te pinnen. Daarnaast denkt hij 502 

dat je alle netwerken, VvA, PvP, IAPSS, moet benutten.  503 

 504 

Maud Gorissen vraagt of Remco een voorkeursfunctie heeft, penningmeester of commissaris 505 

intern.  Remco Frank geeft aan dat commissaris intern hem het leukste lijkt, omdat hij het 506 

leuk vindt om met mensen om te gaan en dat is bij penningmeester minder. Thom Dijkstra 507 

vraagt wat Remco denkt te bereiken met de commissies en welke accenten hij van plan is te 508 

leggen? Remco Frank geeft aan dat alle commissies even belangrijk zijn en dat je er vooral 509 

geen moet vergeten. Daarnaast moeten de commissies gemotiveerd blijven en je moet met 510 

iedereen blijven praten. Ook moeten de commissies de ruimte krijgen om zelf ideeën te 511 

verzinnen.  512 

Jeroen Hellebrekers heeft twee vragen. Ten eerste de vraag waarom Remco geen commissaris 513 

extern wil worden, gezien zijn inzet in de Unit-P commissie, wat meer op promotie gericht is. 514 

En daarnaast wat is de toekomst van de functie commissaris intern? Remco Frank geeft aan 515 

dat hij lang heeft getwijfeld, maar dat hij heeft gekeken naar wat hij denkt dat het beste bij 516 

zijn eigen kwaliteiten past. Hij zegt dat hij de functie van commissaris extern ook goed zou 517 

kunnen doen. Als antwoord op de tweede vraag stelt hij dat hij denkt dat de commissaris 518 

intern heel belangrijk is om de vereniging levend te houden en de commissies draaiende te 519 

houden. 520 

Steffen Westerburger vraagt hoe Remco aankijkt tegen internationalisering en waarom hij niet 521 

gesolliciteerd heeft op voorzitter? Remco Frank geeft aan dat hij enthousiast is over het 522 

IAPSS, er liggen genoeg mogelijkheden en ook met betrekking tot een 523 

uitwisselingscommissie kan het IAPSS zeer nuttig zijn. Hij geeft aan dat hij de andere 524 

functies beter bij hem vond passen en dat hij daarom geen voorzitter wil worden.  525 

Pol Muffels vraagt wat Remco zou doen, meer mensen in een commissie of mensen afwijzen 526 

als er te veel mensen zijn voor commissies. Remco Frank geeft aan dat de commissies nuttig 527 

moeten zijn en dat er daarom een maximum zit aan het aantal commissieleden. Er moet wel 528 

effectief een commissie gerund kunnen worden. Pol Muffels vraagt waar Remco meer nadruk 529 
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op legt, op informele of formele activiteiten? Remco Frank stelt dat ismus een 530 

studievereniging is, dus dat de eerste nadruk altijd moet liggen op de studie. Hij is zelf echter 531 

niet vies van een informele activiteit, hij denkt dat de huidige verhoudingen goed zin.  532 

Malu Verkuil vraagt zich af hoe Remco nu in de studie staat en waar hij hoopt te eindigen 533 

volgend jaar. Remco Frank geeft aan dat hij nu 36 punten heeft en dat hij zijn best gaat doen 534 

voor zijn propedeuse. Hoe het volgend jaar gaat dat ziet hij wel, hij wil in ieder geval de 535 

bestuursbeurzen binnenslepen.  536 

Elma Meijboom complimenteert Remco met het feit dat hij er staat en daarnaast is ze het met 537 

hem eens dat de website zeer belangrijk is voor de representatie. Ze vraagt zich af wat de visie 538 

van Remco is op de site en hoe hij dit in verband ziet met het binnenhalen van sponsoren? 539 

Remco Frank geeft aan dat de lay-out prima is en het afgeschermde ledendeel ook, echter er 540 

wordt niet veel nieuws op geplaatst. Hij wil dan ook de commissies en Heraut vragen om 541 

meer stukken te schrijven voor de site, ook over evenementen die zijn geweest.  542 

 543 

Kandidaat 6: Ruud Penders  544 

 545 
Ruud Penders geeft aan dat hij blij is om voor de ALV te staan. Hij houdt het kort en bondig 546 

omdat veel al in zijn brief staat. Hij geeft aan dat hij 18 jaar is en uit Limburg komt. Hij heeft 547 

zich vorige week aangemeld voor de PiP-Commissie, dus hij gaat ervoor zorgen, samen met 548 

Dominique Ros, dat er een mooi PiP-congres komt. Ruud stelt dat hij de binding tussen ismus 549 

en de Heraut mist, er stond namelijk wel een mooie foto in van de reis maar geen verslag over 550 

de reis of over de excursie. Je kunt middels de Heraut namelijk leden bereiken die je normaal 551 

niet bereikt. Hij wil een serieuze, maar gezellige vereniging waarbij ouderejaars betrokken 552 

zijn en er een 50/50 formeel-informeel verhouding is qua activiteiten. Daarnaast valt er veel 553 

winst te behalen op het IAPSS en het PvP. Deze organisaties hebben veel mogelijkheden en 554 

deze denkt hij in de voorzittersrol te benutten. Hij is sociaal ingesteld en is niet bang om 555 

mensen aan te spreken. Hij wil een primus-inter-pares zijn en de bestuursleden hun eigen 556 

gang laten gaan. Commissaris extern zou hij ook kunnen doen, mede door bovenstaande 557 

redenen maar hij heeft ook de drive om dat te doen. Hij is ook bereid om andere functies uit te 558 

oefenen en de studie gaat goed.  559 

 560 

Malu Verkuil complimenteert Ruud met de brief, zeker ook de beschrijving van de functie 561 

voorzitter. Als oud-voorzitter heeft ze wel een vraag, hoe wil Ruud de teambuilding 562 

bevorderen? Ruud Penders geeft aan dat hij van plan is ze eerst bij hem thuis uit te nodigen of 563 

in een café om elkaar beter te leren kennen en om de dynamiek af te tasten.  564 

Malu Verkuil vraagt wat Ruud zou doen als er iemand wegvalt, hoe zou hij de situatie 565 

oplossen? Ruud Penders geeft aan dat als er verschillende vergaderingen geweest zijn, hij 566 

individueel nog om de tafel wil met die persoon om duidelijk af te spreken wat er moet 567 

gebeuren en voor welke tijd dat moet. Wanneer dit niet kan lukken dan echt na gaan denken 568 

of het zo door kan en dat dan ook bespreken met die persoon. 569 

Roy Blokvoort complimenteert Ruud met de presentatie. Daarnaast vindt hij de opmerking 570 

over de Heraut zeer goed. Vorig jaar, zo memoreert hij, was er een opmerking met een 571 

kapitein en een schip. Uit de brief van Ruud blijkt echter dat hij de bemanningsleden vooral 572 

wil halen uit het eerste en tweede jaar en de master. Wat doet hij met de derdejaars? Ruud 573 

Penders geeft aan dat hij matroos is tussen de bestuursleden en als er iets is dat dan de 574 

kapitein op moet staan. Derdejaars heeft hij niet specifiek genoemd omdat het verschil tussen 575 

eerste- en tweedejaars groter is. Masterstudenten moet je vooral proberen te betrekken bij 576 

formele activiteiten.  577 

 578 

Laura Maas zou het fijn vinden om wat meer uitleg te krijgen bij de functie van commissaris 579 
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extern. Ruud Penders geeft aan dat hij vooral wil kijken naar zijn voorgangers en vanuit daar 580 

de draaiboeken en contacten wil versterken en aanvullen waar nodig. Hij wil kijken waar het 581 

meeste voordeel voor de leden uit gehaald kan worden. Hij heeft zo geen specifieke ideeën, 582 

maar wil zich voor de volle 100 procent inzetten. Laura Maas vraagt wat ismus aan een 583 

professioneel bedrijf zou kunnen bieden? Ruud Penders geeft aan dat ismus een stel jonge 584 

politicologen zijn die enthousiast zijn over hun vak. Leden die actief zijn durven dingen te 585 

organiseren en zijn bruikbaar binnen een bedrijf. Daarnaast kan ismus leden enthousiast 586 

maken voor het bedrijf wat eventueel wil sponsoren.  587 

 588 
Elma Meijboom wil even opmerken dat mensen met elkaar gaan praten als de kandidaat 589 

zichzelf presenteert, maar dat het fijn is als iedereen luistert omdat de kandidaten allemaal hun 590 

best doen.  591 

 592 

Kandidaat 7: Manouk Smeets 593 

 594 
Manouk Smeets geeft aan dat ze het kort wil houden en de belangrijkste punten uit de brief 595 

wil herhalen. Ze wil als commissaris interne betrekkingen makkelijk toegankelijk zijn, 596 

problemen oplossen en mooie activiteiten realiseren. Als commissaris externe betrekkingen 597 

wil ze een goede wederzijdse relatie tussen sponsor en ismus. Ze denkt dat het belangrijk is 598 

om goed te communiceren en wil daarom de activiteitenagenda ook openbaar maken voor 599 

voorzitters van de commissies. Ook is het belangrijk om verder te digitaliseren. Daarnaast wil 600 

ze een goede mix van eerste- en ouderejaars.   601 

 602 

Thom Dijkstra vraagt of Manouk haar BSA al binnen heeft? Manouk Smeets geeft aan dat dit 603 

na volgende week donderdag wel zo is, want dan heeft ze als het goed is Internationale 604 

Organisaties gehaald. Thom Dijkstra heeft nog een vraag, namelijk of ze ernaar streeft om in 605 

elke commissie een ouderejaars te hebben? Manouk Smeets geeft aan dat dit wel het doel is. 606 

Ze heeft bij de lezingcommissie gemerkt dat de ouderejaars veel beter inzicht hebben in wat 607 

er moet gebeuren en dat je hier ook op kunt terugvallen.  608 

Roy Blokvoort complimenteert Manouk met het feit dat ze voor de ALV staat. Hij heeft een 609 

vraag, namelijk wat Manouk van plan is te doen als er weinig eerstejaars naar activiteiten 610 

komen? Manouk Smeets geeft aan dat ze de verschillende media goed wil inzetten om de 611 

leden naar activiteiten te laten komen. Het gaat hierbij zowel om sociale media als ook mond-612 

op-mond reclame en collegepraatjes.  613 

 614 

Kandidaat 8: Mark Vlek de Coningh 615 

 616 
Mark Vlek de Coningh geeft aan dat hij 23 jaar is en eerstejaars Politicologie. Zojuist heeft 617 

iedereen de brief gehoord, maar daarin heeft hij nog niet zijn visie uiteen gezet. Hij ziet ismus 618 

als een vereniging die heel goed draait, een hechte club is en leuke activiteiten. De identiteit 619 

moet gewaarborgd worden en de winst is ook te behalen in de binding met de praktijk. 620 

Studievereniging kan en moet zorgen voor binding met hetgeen buiten de universiteit, externe 621 

bronnen die een toevoeging zijn kunnen onder andere het PvP en het IAPSS zijn. Dit zijn 622 

zeker krachten die we kunnen uitbuiten en benutten. Bij een excursie waren we te gast bij het 623 

Montesquieu-instituut. Het is pas sinds deze excursie dat hij had gehoord van deze instelling, 624 

waarom is dat zo? Een integraal pr-beleid zorgt ervoor dat ismus zich naar buiten goed kan 625 

presenteren. Hij wil meer gebruik maken van sociale media, website en wil ook gaan kijken 626 

hoe je het beste bedrijven kan aanspreken en contacten met de zogenoemde buitenwereld kan 627 

leggen. Hier valt winst te behalen en dit is belangrijk voor ismus. Verder wil hij ismus klaar 628 

maken voor de toekomst. Hij hoopt dat mensen het met hem eens zijn dat ismus intern een 629 
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hechte kern van actieve leden is die met elkaar omgaan en dat dit zeker zo moet blijven. Hij 630 

loopt nog nominaal met zijn studie en heeft ook voor het honours-programma gesolliciteerd. 631 

Beide dingen samen maakt het jaar wel heel zwaar, maar hij is zeer gemotiveerd en 632 

gedisciplineerd. Waar er conflict is zal hij de juiste keuze maken en de juiste prioriteiten 633 

stellen. 634 

 635 

Mark Willems geeft aan dat hij wat in de war is, hij hoorde namelijk dat Mark commissaris 636 

intern als voorkeur had? Hij heeft Mark alleen maar gehoord over extern. Mark Vlek de 637 

Coningh geeft aan dat extern hem wel leuk lijkt, maar dat hij niet commercieel is ingesteld. 638 

Hierdoor is het lastig als je acquisitie wil voeren. Roy Blokvoort wil hierop inhaken en stelt 639 

de vraag wat hij zou doen als hij een van de andere functies krijgt, is zijn visie op extern dan 640 

niet te groot en gaat hij zich niet bemoeien met het werk van degene die dan commissaris 641 

extern wordt? Mark Vlek de Coningh geeft aan dat je het beleid samen bepaalt en dat je met 642 

elkaar moet praten om een visie tot beleid te maken. Hij geeft aan dat hij vooral algemeen 643 

bestuurslid wil worden en dat hij zijn plaats binnen het bestuur zeker zal kennen. Roy 644 

Blokvoort vraagt wat de visie op de functie van commissaris intern is? Mark Vlek de Coningh 645 

geeft aan dat hij een mix wil hebben van formele en informele activiteiten. Hij wil elke maand 646 

een aantal activiteiten plannen, maar ook samen komen om iets neer te zetten. Hij wil het de 647 

leden mogelijk maken om zichzelf en de studie te verrijken door in een commissie te zitten en 648 

daar ligt dan ook de taak van de commissaris intern.  649 

Steffen Westerburger dankt Mark voor de presentatie, de goede brief en het heldere verhaal. 650 

Hij heeft echter wel een vraag inhakend op wat net gezegd is, externe communicatie en 651 

houding naar buiten is juist ook heel belangrijk voor een voorzitter. Hoe denkt Mark hiermee 652 

om te gaan? Mark Vlek de Coningh geeft aan dat hij het hier volledig mee eens is en dat het 653 

hem vooral gaat om het vragen om geld. De contacten leggen is leuk, maar hij zoekt juist 654 

liever samenwerking dan dat hij vraagt om geld. Bas Oosting vraagt hoe Mark denkt honours, 655 

bestuur en studie te combineren? Mark Vlek de Coningh geeft aan dat hij een overvol jaar 656 

krijgt wanneer hij verkozen wordt, maar dat hem dat leuk lijkt en dat hij denkt dat hij dat kan. 657 

Met honours, bestuur en leden heeft hij genoeg sociaal leven en hij kan goed plannen. 658 

 659 

Malu Verkuil denkt dat het niet realistisch is om te denken dat Mark alles kan combineren. Op 660 

een moment kom je in de problemen en dan moeten er keuzes gemaakt worden. Mark Vlek de 661 

Coningh geeft aan dat ismus eerst gaat, honours is vooral voor hemzelf. Het is een kwesitie 662 

van plannen. Malu Verkuil geeft aan dat ze vindt dat dit een goede instelling is, maar ze wil 663 

Mark wel meegeven dat een bestuursjaar niet opweegt tegen een goed afgesloten honours 664 

academy en dat hij beter kan kiezen voor een functie die wat zelfstandiger is en niet de 665 

afhankelijke positie van voorzitter of commissaris extern.  666 

Bram Geurkink vraagt zich af of het vragen om geld Mark niet ligt of de functie van 667 

penningmeester ook? Mark Vlek de Coningh geeft aan dat het eerste hem niet ligt. Bram 668 

Geurkink vraagt of Mark als eventueel voorzitter wel bij de kasco gaat plaatsnemen? Mark 669 

Vlek de Coningh stelt dat hij goed met geld om kan gaan en dat hij de functie van 670 

pennigmeester kan leren en leuk kan vinden. Hij kan ook systematisch werken. Echter, het 671 

vragen om geld vindt hij lastig 672 

 673 
Max Hoofwijk geeft aan dat alle kandidaten geweest zijn en dat we over kunnen gaan op 674 

stemming. Elma Meijboom vraagt of iedereen die aan bod is geweest beknopt kan vertellen 675 

wat zijn of haar stemadvies is. Het bestuur heeft namelijk met elk van de kandidaten een 676 

gesprek gehad en dat kan ook belangrijk zijn in het oordeel. Jeroen Hellebrekers reageert door 677 

te zeggen dat het stemadvies gevraagd mag worden, maar dat de rest van de details van de 678 

sollicitatie onder geheimhouding vallen. Roy Blokvoort geeft aan dat je dus wel kan vragen 679 
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wat voor advies iemand heeft gehad, maar niet waarom. Het kan dus ook zo zijn dat het 680 

bestuur een pleurishekel had aan diegene. Malu Verkuil geeft aan dat de kandidaat het zelf 681 

mag aangeven en toelichten, de ALV kan bepalen of ze de adviezen willen horen ja of nee. 682 

Steffen Westerburger sluit zich aan bij Malu Verkuil en Jeroen Hellebrekers, hij vindt dat de 683 

ALV zichzelf zou onderschatten als ze om de adviezen zouden vragen. Roy Blokvoort geeft 684 

aan dat via de wandelgangen de adviezen toch al verspreid zijn. Steffen Westerburger denkt 685 

dat alle kandidaten een positief advies hebben gekregen. Tom Groot Haar vraagt zich af welke 686 

wandelgangen er dan nog zijn, aangezien hij zeer betrokken is bij ismus maar niets heeft 687 

gehoord. Max Hoofwijk vraagt aan de ALV of ze wel of niet de adviezen willen hebben. Er 688 

klinkt geen roep om stemming, waarop Roel Meijer aangeeft dat tenzij iemand het absoluut 689 

wil het beter is om over te gaan op stemmen. Max Hoofwijk geeft aan dat er overgegaan 690 

wordt op de stemming. 691 

 692 

Steven Jonis leest het quorum voor.  693 

 694 

Max Hoofwijk geeft aan dat er tijdens het stemmen absolute stilte moet zijn. Daarnaast 695 

moeten er, bij HR, 5 mensen opgeschreven worden. Een naam niet juist spellen mag, bij 696 

andere zaken wordt het stembiljet ongeldig verklaard.  697 

 698 

Max Hoofwijk sluit de vergadering om 23:30 699 

Max Hoofwijk heropent de vergadering om 0:17 700 

 701 

Na lange en zorgvuldige telling, kunnen we bekend maken wie er in het bestuur zitten, mits 702 

over het gehele bestuur positief gestemd wordt. 703 

Maren Backbier 704 

Dyon Bambacht 705 

Remco Frank 706 

Ruud Penders 707 

Manouk Smeets 708 

 709 

Er wordt nu gestemd over het gehele bestuur, dit gebeurt middels gesloten stemming.  710 

 711 

87 blaadjes uitgedeeld.  712 

Stemming over het gehele bestuur: 713 

Voor: 54 714 

Tegen: 20 715 

Onthouding: 13 716 

 717 

 718 

W.V.T.T.K. 719 
Er zijn geen zaken doorgeschoven naar de W.V.T.T.K. 720 

 721 

Rondvraag 722 

 723 
Roy Blokvoort vraagt of hij het kandidaatsbestuur mag feliciteren en daarnaast vroeg hij zich 724 

af waarom de motivatiebrieven voorgelezen werden? 725 

Maud Gorissen vraagt of ze het kandidaatsbestuur mag feliciteren en dat de mensen die niet 726 

gekozen zijn het zich niet persoonlijk aantrekken. 727 
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Laura Maas vraagt of ze het kandidaatsbestuur mag feliciteren en vond het fijn dat er iets te 728 

kiezen was. Ook vond ze het goed dat de 3 niet gekozenen er stonden en hoopt dat zij zich de 729 

komende jaren ook gaan inzetten. 730 

Roel Meijer vraagt of hij de kandidaten mag bedanken en het kandidaatsbestuur mag 731 

feliciteren en of ze zich niet de tent uit vechten voor de functie van penningmeester 732 

Willem van Sermondt vraagt of hij de kandidaten mag bedanken, ook zij die niet gekozen zijn 733 

en of hij het kandidaatsbestuur mag feliciteren. Hij vraagt tot slot of hij het kb succes mag 734 

wensen met het organiseren van 2 studentstem debatten.  735 

Felix Wagner vraagt of hij het kandidaatsbestuur mag feliciteren en de overige kandidaten 736 

mag bedanken en wenst iedereen verder een fijne avond. 737 

Bas Oosting vraagt of hij het kandidaatsbestuur mag feliciteren en hoopt de andere kandidaten 738 

nog bij ismus te zien. Niels Koekkoek en Daan de Leeuw sluiten zich hierbij aan. 739 

Malu Verkuil vraagt of ze alle kandidaten mag bedanken en het kandidaatsbestuur mag 740 

feliciteren en het huidig bestuur mag feliciteren met het feit dater 8 kandidaten stonden. 741 

Daarnaast vraagt ze het KB om toch nog een keer te kijken naar een RvA en erop wijzen dat 742 

er nog veel besturen rondlopen die altijd om raad gevraagd kunnen worden.  743 

Jeroen Hellebrekers wil het toekomstige oud-bestuur mag bedanken voor 8 kandidaten, het 744 

kandidaatsbestuur mag feliciteren en de niet gekozen kandidaten mag vragen om actief te 745 

blijven en hij wil op Willem van Sermondt aansluiten dat hij aan het studentstem weer mee 746 

wil werken. Ook wil hij het bestuur eraan herinneren dat zij de kandidaten niet hebben 747 

gevraagd om functieadvies.  748 

Felix Verhagen vraagt of hij het kandidaatsbestuur mag feliciteren en veel succes mag 749 

wensen. 750 

Thom Dijkstra vraagt of hij de sollicitanten mag bedanken voor de inzet en het 751 

kandidaatsbestuur mag feliciteren en de hoop mag uitspreken dat de niet gekozenen zich in 752 

blijven zetten voro ismus. Tot slot vraagt hij of hij Roel Gremmen succes mag wensen met het 753 

uitwerken van de notulen. 754 

Tom Groot Haar vraagt of hij de kandidaten mag bedanken en het bestuur mag bedanken. 755 

Daarnaast vraagt hij of hij Roel Gremmen succes mag wensen met het uitwerken van de 756 

notulen. 757 

Elma Meijboom vraagt of ze zich aan mag sluiten bij alle felicitaties en wil haar bewondering 758 

uitspreken voor de kandidaten, het huidig bestuur bedanken voor de fijne kandidaten en de 759 

keuze en Roel Gremmen succes wensen met het uitwerken van de notulen 760 

Brandon Pauw vraagt of hij het kandidaatsbestuur mag feliciteren 761 

Simon van der Zandt wil zich aansluiten bij de voorgaande 762 

Merel van Oeffelen wil zich aansluiten bij de voorgaande 763 

Cees van Dijk wil zich aansluiten bij de voorgaande 764 

Manouk Smeets vraagt of ze alle kandidaten mag bedanken en de aanwezigen mag bedanken 765 

voor alle stemmen 766 

Maren Backbier vraagt of ze alle kandidaten mag bedanken en de aanwezigen mag bedanken 767 

voor het vertrouwen 768 

Remco Frank vraagt of hij de mensen die zijn afgevallen toch mag bedanken en hij hoopt ze 769 

toch nog te mogen begroeten. Daarnaast vraagt hij of hij zijn medekandidaatsbestuursleden 770 

succes mag wensen en de aanwezigen bedanken voor de komst en steun. 771 

Booike During vraagt of het kandidaatsbestuur zich voor wil bereiden op telefoontjes want ze 772 

wil zeker in commissies en of ze de alv mag bedanken voor de kritische vragen, support en 773 

eerlijkheid 774 

Mark Vlek de Coningh vraagt of hij het kandidaatsbestuur succes mag wensen en de alv mag 775 

bedanken voor de wijsheid 776 
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Ruud Penders vraagt of hij de medekandidaten mag bedanken en of hij mag hopen dat ze als 777 

acht vrienden verder kunnen 778 

Daniëlle Flonk vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de hoge opkomst en voor de 779 

spannende verkiezing en of ze het kandidaatsbestuur veel succes mag wensen en mag 780 

feliciteren. 781 

Dyon Bambacht vraagt of hij Booike, Daniëlle en Mark mag bedanken voor hun inzet en de 782 

aanwezigen voor het vertrouwen. Daarnaast roept hij iedereen op lekker bier te gaan drinken. 783 

Steven Jonis vraagt of hij de kandidaten mag bedanken voor hun optreden, de aanwezigen 784 

voor de constructieve vragen en hij vraagt of de aanwezigen hem niet willen uitlachen om zijn 785 

typtechniek.  786 

Jip Mennen vraagt of ze de acht mensen die voor haar zitten mag bedanken en mag vertellen 787 

dat ze trots op hen is. Ook vraagt ze of ze het kandidaatsbestuur succes mag wensen en 788 

spreekt ze de hoop uit dat zij wel met vijven over blijven. Daarnaast vraagt ze of het 789 

kandidaatsbestuur op tijd op wil staan voor het ontbijt en of ze niet te veel bier willen drinken 790 

aangezien ze fris en fruitig moeten zijn. Ook vraagt ze of het bestuur haar wil knuffelen, of 791 

iedereen Steven Jonis wil uitlachen om zijn typkunst en of ze de alv mag bedanken voor de 792 

kritische en constructieve houding.  793 

Roel Gremmen vraagt of hij de aanwezigen en in het bijzonder de acht kandidaten mag 794 

bedanken. Daarnaast wil hij het kandidaatsbestuur alvast veel succes wensen en wil hij Steven 795 

Jonis vragen om niet meer te typen. 796 

Max Hoofwijk wil eerst de vragen beantwoorden. Hij geeft aan dat het voorlezen van de 797 

brieven moest omdat deze als ingezonden stukken werden beschouwd. Het functieadvies is al 798 

van tevoren besproken met de kandidaten en zij wilden dit niet. 799 

Hij vraagt of hij de acht geweldige ismi die zich blootgesteld hebben mag bedanken en succes 800 

mag wensen en of hij mag benadrukken dat ze geweldig zijn. Hij wil iedereen bedanken voor 801 

de lange zit en de wachttijd. Ook wil hij Roel Gremmen succes wensen met de notulen, 802 

Steven Jonis met zijn zomerse typcursus en Jip Mennen met de tranen die ze gaat laten. Tot 803 

slot vraagt hij iedereen om de glazen mee te nemen.  804 

Hij sluit de ALV om 00:49.  805 

 806 

 807 

 808 

 809 

 810 

 811 

 812 

 813 

 814 

 815 

 816 

 817 
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